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ZÁPIS Z VALNÉ HROMADY KLUBU ČESKÉHO STAVÁKA 

konané dne 27. 6. 2020 v Kolíně - Štítarech 

• Přítomni: dle presenční listiny 

Ad 1) Zahájení, předseda klubu př. Bek K. přivítal přítomné členy a hosty. Minutou 
ticha byla uctěna památka zesnulých členů klubu. 

Př. Maček přečetl návrh programu dnešní VH. Program byl jednomyslně schválen. 

Ad 2) Byla provedena volba návrhové komise. Byla zvolena návrhová komise ve 
složení: předseda př. Melichar, členové př. Calda a př. Nečas.  

• Př. Hrubý přečetl usnesení z valné hromady 2019. 

Ad 3)  Zpráva předsedy klubu – př. Beka Karla (viz. příloha zápisu) 

Ad 4)  Zpráva jednatele – př. Hrubého 

Ad 5)  Zpráva pokladní – př. Ing. Boukala 

Ad 6)  Zpráva poradce chovu Ing. Sousedíka:  

Poradce chovu informoval členy o německé výstavě v Theumě, kde byli vystaveni 
čeští i němečtí staváci. Přečetl zprávu 100 let českého holubářství. 

Ad 7) Zpráva matrikáře př. Beka Zd.: Klub má v současnosti 211 členů (vloni 215) 
stř.OP 37 členů, jihoč.OP 27 členů, záp.OP 24 čl., sever.OP 24 čl., východ.OP 25 čl., 
jihomor. OP 18 čl., moravskosl.OP 27 čl., vysočina 29 čl. 

Ad 8) Zpráva revizní komise: př. Abrešek  – peněžní deník je veden v pořádku.  
Majetek Klubu: vlajka Klubu, pohár od ÚOK, 10 ks reflexních vest, ozvučovací 
aparatura. 

Ad 9)  Zprávy poboček:  



• Středočeská: př. Bek Zd. – 2.2.2020 proběhla výroční čl. schůze v Úvalech. 
Proběhly informace o zprávách z ÚOK. Dar Klubu v hodnotě 3.000,- Kč. 
10.10.2020 výstava výletků v Úvalech. Zajištění speciální přehlídky v Kolíně 
10. – 12. 12. 2020  

• Jihočeská: Předseda př. Zajíc – 27 čl., 4 č. č., mistři letu ve stavění – př. 
Řeťovský a př. Houdek. Průměrný věk členů je 70 let. Proběhly dvě 
přehlídky – v lednu Písek (260 holubů) a v Soběslavi. Byla prodána 
výstavní hala ZO ČSCH Písek. Bude uspořádána přehlídka výletků 
v Besednici. Výroční čl. schůze bude v červenci. Návrh na čestného člena – 
př. Nárovec.      

• Západočeská: př. Ing. Slepička – 24 členů, (4 čestní čl.). Západočeská OP 
se v roce 2019 zúčastnila 4 výstav. 

• Severočeská: př. Straka – omluven. Přehlídka výletků severoč. OP       
proběhne kolem 20. 9. 2020. 

• Východočeská: př. Kaluha O. – omluven. Zástupce pobočky př. Šťastný 
informoval o výstavě, která proběhla v listopadu 2019 v Chlumci nad 
Cidlinou. Předpokládá se, že i letos v listopadu proběhne výstava na 
stejném místě.  

• Jihomoravská: př. Pavelka – výstava výletků proběhne 7.11 v Křenovicích u 
Slavkova.  

• Moravskoslezská pobočka: př. Kyška M. – informoval, že výstavní hala 
v Holasovicích se bude bourat.  

• Vysočina: př. Nečas – návrh na čestného člena – př. Pešek. Přehlídka pobočky 
bude společně s Jihomoravskou OP v Křenovicích u Slavkova 7.11.2020. 

Ad 10) Př. Hrubý přečetl neuznání žádosti o vyplacení finanční podpory od ÚOK. 
Př. Slepička přednesl odvolání k neuznání žádosti o dotaci. Odvolání bylo 
jednomyslně schváleno. 

Ad 11) Speciálka klubu – proběhne v Kolíně ve dnech 10.-13.12.2020. Celostátní 
přehlídka proběhne pod názvem „Celostátní přehlídka českých staváků.“ Tento 
název bude jak na oceňovacích lístcích, tak v katalogu. Byly stanoveny nové 
poplatky v burze: člen 40,- Kč, nevystavující člen 200,- Kč, nečlen 300,- Kč. Výbor 
rozešle na pobočky výstavní řád, ty ho projednají a na příští VH v r. 2021 se 
schválí. 

Ad 12) Plán práce: a) 12.9.2020 rozšířený výbor Klubu 

                       b) 10.-13.12.2020 speciálka Klubu v Kolíně 



                  c) školení bílé barvy a mezibarev březen 2021 

                  d) valná hromada Klubu proběhne během dubna 2021 

     Byl projednán případ Ing. Krůty. Př. Boukal informoval př. Krůtu o tom, že výbor 
neúčtoval žádné peníze za cestovné na Moravu. Př. Bek konstatoval, že se př. Krůtovi 
neomlouval za dopis, který ho vyzýval k omluvě Klubu. Př. Melicher byl pověřen 
Klubem, aby naposledy vyzval př. Krůtu k omluvě, nebo aby př. Krůta zvážil svoje 
další setrvání v Klubu ČS. 

Ad 13)  Diskuse:  

• Př. Bek Zd. Informoval o našich Klubových stránkách. Klubové stránky dosud 
spravuje př. Potůček, který již nadále nechce Klubové stránky spravovat. Př. 
Boukal vyzve př. Potůčka k předání Klubových stránek. Klubové stránky by 
měla dále spravovat paní Janečková (dcera př.Lavičky) 

• Př. Kyška informoval VH o špatném posuzování ČS na místní výstavě od př. 
Gajdy. 

• Př. Maček navrhl úpravu stanov. Čl. 12 zánik Klubu. Vyškrtnout bod a) zruší-li 
jej zřizovatel ÚOK. Došlo k diskusi o právní subjektivitě Klubů a ÚOK. 
Předsednictvo připraví úpravu stanov Klubu, rozešle je na pobočky, kde budou 
úpravy projednány a na další VH budou upravené stanovy Klubu schváleny.  

• Př. Melichar promluvil o nejednotnosti na posuzování na pobočkách. Dle 
časopisu CHOVATEL si pořadatel může určit způsob posuzování. 

Ad 14) Usnesení: přednesl př. Melichar a bylo schváleno jednomyslně. 

Ad 15) Závěr provedl předseda Klubu př. Bek K. - poděkoval delegátům za účast a 
popřál jim šťastnou cestu domů. 

 

 

 

Zapsal jednatel Klubu př. Hrubý J. 

 

 

 

V Praze dne 7. 7. 2020 


